
 

中国地质大学（武汉）中国政府奖学金-高校自主招生项目 
 
 

 “中国高校自主招生项目”系向中国部分省、自治区的省级教育行政部门和部分 

奖学金简介 中国高校提供的全额奖学金，用于部分中国高校直接遴选和招收优秀的外国青年 

 学生来华攻读研究生学位。 
  

 本奖学金项目仅招收硕士研究生和博士研究生。申请人为非中国籍公民，身体健 

申请资格 康。来华攻读硕士学位者，须具有学士学位，年龄不超过 35 周岁；来华攻读博士 

 学位者，须具有硕士学位，年龄不超过 40 周岁。 

 ●免交注册费、学费； 

奖学金内容与 ●提供免费校内住宿； 

标准 ●提供奖学金生活费； 

 ●提供中国政府奖学金来华留学生综合医疗保险。 

 1. 通过“来华留学网上报名系统”（ http://www.campuschina.org/）提交报名信息； 

申请流程 2.   提交信息之后下载并打印 2 份申请表。（中国地质大学（武汉）代码： 10491） 

 3. 在截止日期前寄送申请材料（一式两份）至中国地质大学（武汉）。 
   

 1. 《中国政府奖学金申请表》（中文或英文填写） 

 2. 经过公证的最高学历证明（若原文本为其他语言，需提供经公证的翻译件） 

 3. 学习成绩单 （若原文本为其他语言，需提供经公证的翻译件） 

 4. 来华学习和研究计划 （中文或英文） 

申请材料 5. 两名教授或副教授的推荐信 （中文或英文） 

 6. 《外国人体格检查表》复印件（原件自行留存） 

 7. 有效护照个人信息页复印件 

 8. HSK 等级证书或英语语言能力证书（语言能力优秀者优先考虑） 

 9. 其他附件材料（如导师接受意向表、获奖证书、发表论文专著等） 

申请开放时间 每年 1 月 1 日至 4 月 15 日 

 5 月底前，学校确定奖学金授予名单，报送中国国家留学基金委；CSC 对学校录取 

录取与通知 结果进行审核后确定录取名单；7 月底前，对被录取者发放《录取通知书》、《外 

 国留学人员来华签证申请表》（JW201 表） 

 1. 请按上述顺序将所有申请材料在左上角装订成册（一式两册）寄往中国地质大 

 学（武汉）国际教育学院招生办公室。 

注意事项 
2. 若申请材料为其他语种，必须提供经公证的中文或英文翻译件。 

3. 无论录取与否，申请材料均不予返还。  

 4. 申请材料不齐全、不真实或未提供经公证的翻译件，将不予考虑。 

 5. 申请专业不存在，将不予考虑。（请前往  http://iec.cug.edu.cn/ 查询专业） 

 

联系方式 
 

中国湖北省武汉市洪山区鲁磨路 388 号 中国地质大学（武汉）国际

教育学院 邮编：430074 电话：++86-27-6788 3283/4939  

传真：+86-27-8751 5956 

邮箱：overseas@cug.edu.cn 网址：www.cug.edu.cn   http://iec.cug.edu.cn/

http://www.campuschina.org/
http://iec.cug.edu.cn/
mailto:overseas@cug.edu.cn
../AppData/Roaming/DLPdf2Words/www.cug.edu.cn
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China University of Geosciences (Wuhan)  

Chinese Government Scholarship-Chinese University Program 
Chinese Government Scholarship—Chinese University Program is a full scholarship for designated 

Program 
Chinese universities and certain provincial education offices in specific provinces or autonomous 

Introduction  
regions to recruit outstanding international students for graduate studies in China. 

 
This scholarship only supports graduate programs: 

 
Applicants must be a citizen of a country other than the People’s Republic of China, and be in good 

Eligibility health; applicants must 

-be a bachelor’s degree holder under the age of 35 when applying for master’s programs; -be 

a master’s degree holder under the age of 40 when applying for doctoral programs. 
 

Scholarship tuition waiver; free on-campus accommodation; living stipend; medical insurance. 
 

Coverage 
 

 1. Submit online application at CSC Online Application System: http://www.campuschina.org/ 

Application 2. Download and print out 2 copies of the application form after filling in. CUG(Wuhan) agency 

Procedures code is 10491.     

 3. Send all the required application documents to the university before the deadline. 
  

 1. Application Form for Chinese Government Scholarship (fill in Chinese or English); 

 2. Notarized highest diploma (photocopy);     

 3.Academic transcripts;     

 4.A Study Plan or Research Proposal with a minimum of 800 words. 

Application 5.Two Recommendation Letters from two professors or associate professors; 

Documents 6.Foreigner Physical Examination Form (photocopy);   

 7. Valid passport photocopy;     

 8.Valid HSK Certificate or English Proficiency Certificate (Priorities will be given to applicants 

 with language proficiency in Chinese or English);     

 
9. Other additional documents (e.g.: acceptance by CUG professors, award certificates, papers, 

publications) 

Application 
Jan 1

st
-April 15

th 
    

Period     
       

 The university will review the application documents and decide the nominated candidates before 

Approval the end of May. The list of nominated candidates will be sent to CSC for review and approval. 

&Notification Before the end of July, Admission Letter and Visa Application Form for Study in China (JW201) 
      

 will be sent out from the university to the approved scholarship winners. 

 1. All the documents should be bound together on top left corner in the order of 1 to 9, and the 
    

 applicant should mail TWO sets of the required documents in hard copies to the admission office 

 before the application deadline.     

Notes 
2. All the documents should be in Chinese or English.   

3. All the documents will not be returned. 
    

     

 4. Incomplete, inauthentic applications or without notarized translations will not be considered. 

 5. Applications for majors which do not exist in our university, will not be considered.Available 

 majors in CUG can be checked via: http://iec.cug.edu.cn/   

 International Education College, China University of Geosciences (Wuhan) 

Mailing Address 388 Lumo Road, Wuhan, Hubei, P. R. China Zip Code: 430074 Tel: ++86-27-6788 3283/ 4939 

 
 Fax: +86-27-8751 5956  E-mail: overseas@cug.edu.cn 

Website:  www.cug.edu.cn    http://iec.cug.edu.cn/   
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